
Dodatek k diskuzi na zasedání ZOV dne 30. 3. 2022, 2/2022: 

1) p. R. N***: zeptal se na těžbu v kamenolomu, jestli starostovi už těžba nevadí, protože z toho má 

takový pocit. Nemohl se dostavit v pondělí na Veřejné slyšení. Starosta odpověděl, že to tak není. Pan 

N*** dodává dle svých pocitů, že se jedná o dlouholetý spor, utratily se peníze, nedošlo k žádným 

velkým kompenzacím, po letech se přišlo na to, že nejde bojovat proti zákonu, protože kamenolomy 

mají právo na těžbu…ptá se, jestli se na to všechno nedalo přijít už dříve. Starosta odpověděl: 

Vyzkoušely se všechny prostředky, nejdříve řešil Okresní soud v Přerově-nekompetentní, přesunulo se 

na Obvodní báňský úřad, s jehož stanoviskem obec nesouhlasila, věc se přesunula na Česky báňský 

úřad, ten předal zpět na Obvodní báň. úřad, řešilo se i s ombudsmanem, ten dal obci za pravdu. Pak se 

věc dala k Nejvyššímu správnímu soudu. Řešila se kóta 360-obec chtěla, aby se netěžilo směrem k obci. 

Úřady daly negativní stanovisko. Obci hrozí, že se změní kóta a bude se těžit směrem k obci. Nesplnili 

rekultivační plán, ani jej neaktualizovali, lom měl být po těžbě zavezen zeminou ze stavby dálnice. 

V roce 2014 jednal Báňský úřad přímo s Městem Přerovem, Veselíčko nebylo informováno. tehdy se 

jednalo o nás bez nás. V současné době se postoj Města Přerova i Kamenolomů ČR změnil, právníci 

připravovali 3stranné smlouvy, starostovi to přijde jako nejlepší možné řešení. Přijde mu jako korupce, 

když Kamenolomy nabízely kompenzaci ve formě štěrku na stavby pro obec, nebo udělání cesty. Ve 

smlouvě je příslib o budoucím odkoupení kopce za 80-100 let. Pan N*** má pocit, že se mohlo získat 

více kompenzací přes jednání, obce kompenzace získávají a nebral by to jako korupci. 

2) Pan R. N***ptá se, proč nemá obec stavební komisi, když je v obci tolik staveb? Vidí, že na stavby 

chodí jen starosta a nikdo jiný. Starosta odpověděl, že došlo ke změně legislativy a stavební komise 

nemá možnost se ke stavbám vyjadřovat jako tomu bývalo dříve. Z. Hradilová dodala, že může být dán 

podnět k vytvoření stavební komise. Dále dodala, že kdyby jako zastupitel šla na kontrolu kanalizace, 

tak uvidí jen díru v zemi a nemá k tomu co říct. Pan J. Z*** na to odpovídá, že od kontroly je stavební 

dozor a zajímá ho, jak bude postihnutý stavební dozor kanalizace, když svoji práci nedělal tak, jak měl. 

3) Pan A. H*** vysvětlil, že obec musí mít jen Kontrolní a Finanční výbor, stavební komise být dle 

zákona nemusí. Vyjádřil se, že nebyla řečena odměna nové místostarostce, k čemuž se vyjádřila Z. 

Hradilová, že se jde k odměně dočíst v Ustavujícím zasedání a že bylo řečeno, že zůstává stejná jako u 

bývalé místostarostky, tedy 15.000 Kč. Ke kamenolomu se vyjádřil, že dle Důlního zákona bylo jasné, 

že obec prohraje.  Dále prohlásil, že mu zastupitelstvo připadá jako automat na schvalování, vše se 

schvaluje bez jednání. 

4) Pan T. N*** se zeptal jaký bude další postup ohledně kamenolomu, když se o bodu dnes nejednalo. 

K tomu se vyjádřila Z. Hradilová, že by chtěla nechat rozhodnutí na lidech, nenechají záležitost 

zhasnout. 

5) Starosta se vrátil k větě p. H***, že zastupitelstvo funguje jako automat na schvalování a vysvětlil, 

že se zastupitelé setkávají na různých schůzkách. L. Pazderová na to řekla, že se ve spoustě bodech 

zdržuje, protože se schůzek neúčastní. A. Panáková se k tomu vyjádřila, že všichni zastupitelé mají 

podklady k jednání a mají dost času se doptat na věci, které je zajímají. Dále promluvila o tom, že dříve 

byly doby, kdy se zastupitelé neshodovali, lidem se to nelíbilo a teď, když se shodnou, tak je to zase 

špatně. 

6) Z. Hradilová poděkovala za zvolení místostarostkou obce, ale netěší ji, za jaké situace se do této 

funkce dostala a chce, aby veřejnost věděla, že p. Kolková odstoupila i kvůli osobním útokům na její 

osobu a odneslo to její zdraví. 

7) Proběhla diskuze kvůli kanalizaci: 



p. J. Z***: Byl jsem u toho, když se prováděl výkop v úseku, který byl reklamován, pracovníci vykopali 

2 m, uznali, že je tam závada a odjeli, přijeli za pár dní, zase jsme u toho byli a říkal jsem mu, že je výkop 

propadlý o 30 cm. T. Šulák: byly tam dvě schůzky, byly tam dvě kamerové zkoušky, kde se prokázalo, 

že je tam chyba, firma uznala reklamaci a závadu poté opravila. 

Pan A. H***: V současné době by se nemělo vyčítat kdo něco udělal nebo neuděl a mělo by se přijít na 

to, kde jsou hlavní chyby a ty řešit. T. Šulák, kanalizace je ve zkušební provozu, doposud připojení 

občanů se pozastavilo, z důvodů reklamace stoky A1.  

Pan. J. Z*** říkal, že ho oslovil majitel stavební firmy, ať mu ukáže místa, ve kterých je závada. Proč by 

se měl on, v osobním zájmu a také chodí do práce, proč by to měl hlídat? Viděl stavební deník, ale CD 

nedostal 

Pan A. H.***: Pokud je tam závada, musí to opravit a zaplatit zhotovitel. Je to tak?  

T. Šulák ano, zhotovitel přijal reklamaci a opravil, má zájem, aby bylo vše v pořádku 

8) Pan P. H*** si všiml, že zde vznikla občanská iniciativa, která se chopila kontroly u stavby kanalizace, 

byl by pro zřízení stavební komise. Nechápe, proč se obec s těmito lidmi nedomluví a nevyužije jejich 

odborných znalostí. Dále se vyjádřil ke kamenolomu, nezná celou historii, byl na Veřejném slyšení. 

Přijde mu, že všechna jednání určitě nebyla k ničemu a zbytečná. Myslí si, že nastala možnost velké 

kompenzace a pozastavení těžby do budoucna. Nakonec dodává, že má pocit, že se někdy jednání mezi 

veřejností a zastupiteli zvrhávají do osobních invektiv, než aby došlo k jednání. Pan A. B*** má pocit, 

že lesní pozemek, který by obec odkoupila jako kompenzaci, je k ničemu. Pan P. H*** odpovídá, že 

nezná cenu lesa, ale přijde mu důležité, že by se tam dále netěžilo. Dle jeho názoru by se mělo provést, 

aby se vyjádřili občané.  

Ke kanalizaci se pan J. Z*** vyjádřil, že když bylo jednání na obci, byla jim nabídnuta spolupráce na 

kanalizaci, kterou odmítli, pan. P. H*** to chápe a protože toho jednání nebyl účasten, nemůže tohle 

posoudit a je potřeba se posunout dál.  

Paní Z. Hradilová se k tomu vyjádřila, že je potřeba se na dořešení kanalizace domluvit tak, aby se 

stavba dokončila. Žádné termíny nejsou promeškané.  

 


